
Pöytäkirja  
Vanhusneuvosto  

 

Paikka ja aika: Seurakuntakeskus (pikkusali) 13.8.2024.2024, kello 10:00 – 11:36 

Läsnäolijat: Matti Henell, Raimo Hanniala, Pirjo-Leena Antonen, Tuomo Viitahalme, Paavo 
Mälkiäinen (poistui klo 11:15), Vuokko Salmi, Jouko Perttu, Marita Pihlajamäki, Rami Heino 
(sihteeri)  
Poissa: 
 

1. Kokouksen avaaminen, päätösvaltaisuus ja pöytäkirjantarkastajien valinta 

- Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat ja kokouksen 
päätösvaltaisuuden 

- Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Paavo Mälkiäinen ja Raimo Hanniala 

 

2. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen 

- Tarkastettiin ja hyväksyttiin yksimielisesti edellisen kokouksen pöytäkirja 

 
3. Geronomiopiskelijoiden opinnäytetyö 

- Geronomiopiskelija Karin Kaska esitteli suunnitelmaa opinnäytetyöstä, josta tulisi 
opas eläkkeelle jääville euralaisille. Opinnäytetyön suunnittelussa on mukana myös 
geronomiopiskelija Maija Peltomäki. 
- Suunnitelmaa ei koulussa ole vielä hyväksytty, mutta lähiaikoina kaiken pitäisi olla 
valmiina ja oppaan suunnittelu voi alkaa. 
- Vanhusneuvosto suhtautuu opinnäytetyöhön positiivisesti ja haluaa euralaisten 
käyttöön netistä löytyvän oppaan lisäksi painetun oppaan. 

4. Vanhustenviikko 6.- 13.10.2024 
- Valtakunnallinen teema viikolle on ”Tehdään arjesta juhla” 
- Tiistaina 8.10. seurakunnan järjestämä päätapahtuma seurakuntakeskuksessa 
- Eura-Säkylä-Köyliön eläkeläisten tapahtuma torstaina 10.10. klo 12-14 Kauttuan 
kylätalolla 
- Eläkeliiton Kiukaisten yhdistyksen tapahtuma keskiviikkona 9.10. Kiukaisten 
seurakuntatalolla klo ?? 
- järjestöjen suunnitelmat julki 13.9. mennessä, sihteerille tieto tapahtumasta 
- lehti-ilmoitus Alasatakuntaan tiistaina 1.10. ja siitä vastuussa Rami ja Marita 

5. Esteettömyyskävely yhdessä vammaisneuvoston kanssa 
 - Esteettömyyskävely suoritetaan tiistaina 27.8. klo 13 alkaen 

- vanhusneuvostosta mukaan lähtevät Matti ja Pirjo-Leena 
6. Ikäihmisten olohuone Kauttuan Nuokkarilla 

- Tiedottaminen koettu haasteelliseksi ja eikä neuvosto ymmärrä miksi Alasatakunta 
ei suostu julkaisemaan tätä menovinkeissä viikottain. Sihteeri tiedustelee asiaa vielä 
uudelleen Alasatakunnan toimitukselta. 
- Päätettiin tehdä mainos toiminnasta sekä paperisena että someen. Sihteeri jatkaa 
mainoksen suunnittelua.  

7. Hyvinvointialueen ikäkeskuksen pysäkkitoiminta 
   - Pysäkki on ollut ensimmäisen kerran tiistaina 16.7. klo 9-11 Euran torilla ja 12.30-
14.30   Hinnerjoen Matkabaarilla. Neuvoston jäsenillä ei tarkempaa tietoa ensimmäisistä kerroista 
eikä hyvinvointialue ole tiedottanut asiasta mitään. 



- Pysäkit ovat seuraavan kerran Eurassa torstaina 22.8. klo 9-11 S-Market Eura ja klo 
12.30-14.30 Hinnerjoen K-Market 

8. Neuvoston nimen muutos 
- Puheenjohtaja otti uudelleen esille neuvoston nimen muutoksen, joka on ollut jo 
pitkään harkinnassa. 
- Vanhusneuvosto on yksimielinen nimenmuutoksen tarpeellisuudesta ja keskustelun 
jälkeen uusia nimiehdotuksia tuli esille kaksi eli Ikääntyneiden neuvosto ja 
Ikäihmisten neuvosto. 
- Hyvinvointialue käyttää palveluistaan nimeä ”Ikääntyneiden palvelut” 
- Vanhusneuvosto päätti yksimielisesti esittää kunnanhallitukselle Vanhusneuvoston 
nimen muuttamista Ikääntyneiden neuvostoksi. 
- Sihteeri toimittaa hyväksytyn pöytäkirjan kunnanjohtajalle ja hallintosihteerille 

9. Muut asiat 
- Raimo otti esille hyvinvointialueen ilmoituksen omaishoidon määrärahojen 
vähentämisestä, joka tulee vaikuttamaan paljon myös ikääntyneiden palveluihin 

 
10. Seuraava kokous  

- Kunnanvirastolla ke 2.10.2024 klo 10 
   
 
Sihteeri: Rami Heino  

Pöytäkirjantarkastajat: Paavo Mälkiäinen ja Raimo Hanniala 

 


